
Derde jaargang (verschijnt maandelijks)                                          nummer 35 oktober 2009   

Geliefde familie,

Onderstaande foto’s zijn van Opa en Oma van der Slikke. Opa moet op de foto ongeveer 18
jaar oud zijn geweest en Oma 17 jaar. Of zij toen al kennis aan elkaar hadden weten wij niet,
maar het is niet uit te sluiten.

Vanwege de crises in de jaren 30 van de vorige eeuw, moesten Opa
en Oma al in de jonge jaren gaan werken. Doorleren na de lagere
school was een luxe die alleen voor rijke mensen was weggelegd.
Opa heeft van zijn ouders nog de MULO mogen doen maar vanwege
zijn  slechte  gezondheid  kon  en  mocht  hij  deze  opleiding  niet
afmaken. Dat Opa in zijn jeugd niet sterk was blijkt uit het feit dat hij
is  afgekeurd voor militaire  dienst.  Al op zijn  14de jaar  moest Opa
gaan werken. Na bijna anderhalf jaar gewerkt te hebben bij de firma
Abshoven in Vlaardingen ging Opa in zijn 16de levensjaar werken bij
de Sunlight Zeepfabrieken te Vlaardingen. Daar heeft Opa tot bijna
zijn 65e jaar gewerkt. 

Oma moest vanwege armoede in het gezin na de lagere school gaan
dienen zoals dat toen heette bij de betere gestelde. Maar dat beviel
Oma helemaal niet zodat zij al spoedig ging werken eveneens bij de
Sunlight Zeepfabrieken. 
Op deze foto lijkt het wel of Oma uit de bijbel leest. Wij kunnen dat
echter  niet  voorstellen  daar  haar  ouders  niets  van  de  godsdienst
wilden  weten.  Haar  vader  Jacob  Don  was  zelfs  één  van  de
voormannen van de SDAP (het huidige PvdA) in Vlaardingen. Oma
was slechts  6  jaar  oud toen haar  vader  overleed aan open TBC.
Doordat zij zeer gehecht was aan haar vader heeft het verlies van
haar vader veel verdriet gedaan.

Bij Opa was het liefde op het eerste gezicht toen hij Oma voor eerst ontmoette. Het probleem
was echter, hoe kom ik in contact met haar. Je kunt toch niet zo maar naar een wild vreemd
meisje gaan en haar vragen: Wil je met mij lopen? Goede raad is duur. Opa werkte op de
afdeling Personeelszaken en heeft Oma toen uitgenodigd voor een gesprek. Dit gesprek heeft
uiteindelijk geleid tot een nader kennismaking.

___________________________________________________________________________



ZIEKENHOEKJE

In de vorige nieuwsbrief heeft (oom) Johan van der Slikke (05-00-00) ons medegedeeld dat
(tante) Clazien op 7 oktober wordt opgenomen in de Daniël den Hoed kliniek. Op 10 oktober zou
bij haar broer de stamcellen worden afgenomen en de dag erna zou  (tante) Clazien de stamcellen
toegediend krijgen. Voor de toediening moest (tante) Clazien nog wel een chemokuur met Fludara en
een algehele  bestraling.krijgen.  Inmiddels  is  dit  allemaal  geschied.  Van  (oom) Johan  hebben wij
begrepen dat het allemaal voorspoedig is verlopen. De eerste drie weken is het nog wel kritisch en pas
na drie maanden is het pas duidelijk of het geheel aanslaat. Overigens, mag (tante)  Clazien  als het
goed gaat a.s. vrijdag 16 oktober naar huis. Wij wensen (tante) Clazien van harte toe dat het gezegend
mag worden. 
.
Voor diegene die (tante) Clazien nog een kaartje wil sturen volgt hier haar adres.

C. van der Slikke-de Niet
Rokkeveenseweg Zuid 145
2718 EM ZOETERMEER

Mailadres: @kliksafe.nl
telefoonnummer: 079-3619228

-----------------------------------------

Dan hebben wij op 23 september jl. nog een mail ontvangen van de familie De Waard. 

Lieve Familie / Vrienden,

Zo dat is weer even geleden! 
Vandaag zijn we terug geweest naar de Daniel den Hoed kliniek. We waren erg benieuwd 
hoe de uitslagen waren van het bloed omdat Arie-Jan zich de laatste tijd niet zo lekker 
voelde. Dat maakte ons extra gespannen ( bezorgd ). Maar waarschijnlijk is dat veroorzaakt 
door spanning van een onverwachts sterfgeval in onze gemeente. 
 
Ze hebben uitgebreid bloedonderzoek gedaan en een beenmergpunctie. De uitslag van de 
beenmergpunctie verwachten we over ca. 3 weken. De uitslag van het bloedonderzoek 
kregen we gelijk, de witte leukocyten waren 5.6, de bloedplaatjes 205. Die waarden zijn dus 
heel goed! De arts was erg tevreden! 

Nu hopen zij / wij natuurlijk dat die van het beenmerg ook naar beneden is gegaan. Dus dat 
is nog even afwachten, dus 14 / 15 oktober horen jullie meer!
Tot hiertoe zijn we al heel dankbaar dat het zo mee mocht vallen!!
 
Ontvang een hartelijke groet uit Stolwijk!!

Arie-Jan Gerda
Ronald-Marion
Gerliene-Wilco
Lisette

P.S. Wij hebben vernomen dat de uitslagen  goed waren. Dat geeft weer reden tot 
dankbaarheid.

--------------------------------------------



Verder hebben wij nog een berichtje ontvangen van Rhodé van der Slikke (07-09-00). Zij berichte 
ons het volgende.

Beste Familie, 

Afgelopen woensdag 7 oktober is mijn vriend Arjan Slagboom geopereerd aan zijn neus. 
Hierbij zijn de holtes van zijn neus wijder gemaakt omdat ademen moeilijk ging, slijmvliezen 
verkleind en kiesten verwijderd. Op het moment zit hij met twee neustampons in zijn neus 
die er een dezer dagen uit mogen. 
Hij zal het op prijs stellen een kaartje te krijgen. Zijn adres is: 
 
Arjan Slagboom
Toepad 16
3342 GM Hendrik Ido Ambacht.
 
Groetjes ook namens Arjan, Rhodé

Beste Arjan, voor zo’n operatie moest men vroeger wel een week in het ziekenhuis 
verblijven. Nu heb jij er amper een dag in gelegen. Gelukkig is alles goed gegaan. Wij 
wensen je toe dat je voorspoedig mag herstellen.
_________________________________________________________________________________

GEBOORTE 

In de afgelopen periode zijn binnen onze familie drie lieve baby’tjes geboren. Ook wij, de
redactie van Slikkertjes-Nieuwsbrief zijn verblijd met de geboorte van een kleinzoon. Alle
moeders hebben ervaren, zoals dat in Gods Woord staat: “Met smart zult gij kinderen baren.”
Daarbij komt, zoals je dat onderstaand kunt lezen, dat bij het krijgen van kinderen ook de
zorgen komen.

-------------------------------------------------

Degene  die  in  de  afgelopen  periode  de  familievanderslikke.nl site  hebben  geraadpleegd
hebben  kunnen  lezen  dat  de  familie  Gert  en  Karen  de  Weerd-Stam  (11-05-00) op
16 september jl. verblijd is met de geboorte van een dochter en zusje Eve-Lynde. 
Al  spoedig  na  de  geboorte  van  de  baby  stuurde  de  familie  de  Weerd naar  Marieke
Roozendaal (07-06-00) onze site beheerster de volgende mail.

Goedemorgen, Marieke en Arien, 

Hierbij willen we officieel aangifte doen van de geboorte van ons 5e kindje en ons 
4e dochtertje Eve-Lynde.
In de bijlage vind je een aantal foto’s. Eén foto van Eve-Lynde met Karen, één foto met de 
drie zusjes die tevreden zijn met hun 4e zusje en één foto met Rutger. Rutger die nu samen 
met papa tegen al die meiden moet opboksen.

Vriendelijke groet, ·Gert en Karen de Weerd.
Elspeet

Naar aanleiding van wat vragen van Marieke werd de volgende mail nagestuurd.



Goedemorgen, 

De geboortedatum is van 16 september jl. Het gewicht was 7 pond bij de geboorte. 
Afgelopen zaterdag (19 september red.) moest Eve-Lynde naar het ziekenhuis. Haar 
bloedsuikers waren veel te laag en zou ze bijna onder onze handen zijn weggeglipt. Zondag 
mocht ze weer mee naar huis. Wij (en met name Karen) hebben erg veel moeite met het 
voeden omdat Eve-Lynde in een vicieuze cirkel zit en erg weinig energie heeft. Ze moet 
goed haar best doen om thuis te kunnen blijven. De bevalling verliep overigens na een week 
ziekenhuisopname erg voorspoedig. Laat dit je sterken. Heel veel sterkte samen als de tijd 
daar is. Het is altijd weer enorm spannend en een groot wonder als het goed mag gaan met 
moeder en kind.

Groeten, Gert en Karen.

Het is haast een vanzelfsprekendheid dat na de geboorte met de baby altijd alles goed gaat. 
Echter zoals uit onderstaand bericht blijkt, die wij op maandag 12 oktober jl. mochten 
ontvangen, dat bij de familie de Weerd-Stam zorgen zijn aangaande Eve-Lynde.

Goedemorgen oom Maarten,

Naar aanleiding van uw mail even kort het volgende.
Gelijktijdig met het plaatsen van het geboortekaartje van 
ons dochtertje en zusje Eve-Lynde willen wij u berichten 
dat er na de geboorte vrijwel gelijk al zorgen waren om de
gezondheid van Eve-Lynde. Ze is inmiddels twee keer 
opgenomen in het ziekenhuis in Harderwijk. 

Maar afgelopen vrijdag 9 oktober is zij overgeplaatst naar het Wilhelmina Kinderziekenhuis in
Utrecht. Over de daadwerkelijke reden kunnen we weinig vermelden en willen wij liever niet 
op de zaken vooruit lopen door eventuele speculaties en/of vermoedens. In de eerste 
instantie dacht men aan Trachea Malacie (slappe luchtpijp) wat heel veel baby's hebben en 
vanzelf weer overgroeien. Maar men vindt de klachten te groot om het daar helemaal op af 
te schuiven Het probleem is dat ze de voeding niet kan drinken doordat ze hiervoor geen 
energie heeft, wat natuurlijk gevolgen heeft voor haar gewicht.

Voorts heeft zij het benauwd en ademt zij vreemd. Af en toe kleurt ze een beetje blauw.  Ze 
krijgt nu voeding via de sonde en is inmiddels ook al weer goed gegroeid. De artsen weten 
niet goed wat ze hiermee aanmoeten en uit onderzoeken is nog niet duidelijk geworden wat 
het is.  Misschien mag het achteraf toch allemaal wat meevallen maar zelf vinden we het niet
zo als het hoort te zijn.
Hopelijk kunnen we de volgende keer een positief berichtje laten plaatsen over de afloop.

Hartelijke Groeten,
Gert, Karen en kinderen de Weerd


